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Radny Rady Miejskiej Legnicy 

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

od kilku lat  mieszkańcy okolicznych bloków przy ulicy Łowickiej  w Legnicy   zgłaszają  
się  do  mnie  z  problemem  braku  miejsc  parkingowych.  Swoje  samochody  stawiają  
na niezagospodarowanym terenie przy ulicy Łowickiej Nr 23-25.

W ten sposób nieużytkowany teren został rozjeżdżony przez auta w skutek czego podczas
deszczu robi się tam błoto, które później nie chce wyschnąć. Mieszkańcy skarżą się na brudną
ulicę,  która  jest  zanieczyszczona  przez  obłocone  koła,  wyjeżdżających  z  tego  dzikiego
parkingu samochodów.

W związku powyższym kieruje do Pana Prezydenta następujące pytania:

1. Czy  Gmina  Miasto  Legnica   planuje  na  ww.  ternie  budowę  parkingu  w  ciągu
najbliższych lat, a jeśli tak to kiedy?

2. Czy Gmina Miasto Legnica, może w ramach bieżących środków utwardzić wskazany 
teren, aby do czasu rozpoczęcia budowy parkingu, mieszkańcom łatwiej się parkowało
na opisywanym placu?

Z  poważaniem 
Piotr Żabicki

Radny Rady Miejskiej w Legnicy






